

CV Prof. Dr. Kerstin Hennig (Stand August 2024):

Professor of Management Practice in Real Estate  
Leitung FS Real Estate Institute  
Academic Director Real Estate Executive Education  
Frankfurt School of Finance & Management gGmbH  
Adickesallee 32-34  
60322 Frankfurt am Main

Prof. Dr. Kerstin Hennig ist seit November 2023 Professorin für Real Estate an der Frankfurt School of Finance & Management, Leiterin des FS Real Estate Institute und Academic Director FS Real Estate Executive Education. Nach dem Studium der Betriebswirtschaftslehre an der EBS in Oestrich, London und Paris und der Promotion zum Dr. rer. pol. an der EBS Universität war sie 25 Jahre in der Immobilienwirtschaft mit den Schwerpunkten Immobilienmanagement und Investment tätig. Zu ihren bisherigen beruflichen Stationen zählen debis Immobilienmanagement, Tishman Speyer Properties, UBS AG, IVG Immobilien AG und Groß & Partner. Parallel dazu war Kerstin Hennig regelmäßig als Dozentin und Lehrbeauftragte an verschiedenen internationalen Universitäten und Instituten tätig. Von 2018 bis 2023 leitete Prof. Hennig den Real Estate Bereich an der EBS Universität in ihrer Funktion als Head of EBS Real Estate Management Institute, Academic Director EBS Real Estate Executive Education und als Professorin für Real Estate.

Kerstin Hennig lehrt und forscht im Bereich der Immobilienwirtschaft mit den Schwerpunkten Real Estate Innovation & Entrepreneur- und Leadership, Nachhaltigkeit, Impact Investing sowie Real Estate Management. Sie ist Mitglied des Executive Committee des Urban Land Institute (ULI), des Präsidiums des iddiw - Institut der deutschen Immobilienwirtschaft e.V. sowie Mitglied des Vorstandes des ZIA Deutschland Mitte. Außerdem ist sie Mitglied in den Aufsichtsräten der DWS Grundbesitz GmbH, der Ehret + Klein AG, PPB AG und Beiratsmitglied bei KINGSTONE Investment Management GmbH.

Since November 2023, Prof. Dr. Kerstin Hennig is Professor of Real Estate at Frankfurt School of Finance & Management, Head of the FS Real Estate Institute and Academic Director FS Real Estate Executive Education. After studying business administration at the EBS in Oestrich, London, and Paris and obtaining her doctorate (Dr. rer. pol.) at EBS Universität, she worked for 25 years in the real estate industry, specializing in real estate management and investment. Her previous professional positions included debis Immobilienmanagement, Tishman Speyer Properties, UBS AG, IVG Immobilien AG, and Groß & Partner. In parallel, Kerstin Hennig was a regular lecturer and adjunct professor at various universities and institutes internationally. From 2018 till 2023, Kerstin Hennig was leading the Real Estate department at EBS University in her role as Head of EBS Real Estate Management Institute, Academic Director EBS Real Estate Executive Education and as Professor of Real Estate.

Kerstin Hennig teaches and researches in the field of Real Estate Economics with a focus on Real Estate Innovation & Entrepreneur- and Leadership, Sustainability as well as Real Estate Management. She is member of the Executive Committee of the Urban Land Institute (ULI), of the Presidium of iddiw - Institut der deutschen Immobilienwirtschaft e.V. as well as a member of the board of ZIA Deutschland Mitte. She is also a member of the supervisory boards of DWS Grundbesitz GmbH, Ehret + Klein AG, PPB AG and on the advisory board of KINGSTONE Investment Management GmbH.